
5 ANYS DE L 'ASVAT A LA ROCA 

El propassat dilluns 
29 de setembre, tingué Hoc 
la celebracló del cinquè 
aniversari de I ' A S V A T de 
La Roca del Vallès. Hem de 
dir que aquest any la partl-
cipació fóu molt més eleva-
da que altres anys: 220 per-
sones aproxlmadaníient. 

La festa d ' aniversari 
començà cap a les onze del 
matí, amb una trobada a la 
plaça de I ' Escola Sant Jordi 
Un cop havia arribat tothom 
sel' s emplaçà a anar cap a 
I ' Església on es celebrà la 
missa anual en honor ais 
difunts de I A S V A T , i des-
prés tothom tornà cap al 
lloc d ïnici on esperaven els 
auocars per trasiladar-los al 
Restaurant Can Bruguera de 
Mataró. 

El dinar va èsser molt 
complert. Abans d'entrar al 
menjador, es prengué I ape-
ritiu a fora la terrassa del 
restaurant i després la gent 
menjà de valent fins a I ho-
ra de les postres. 

Hem de dir que abans 
del postre tinguèren lloc els 
parlaments dels organitza-
dors de la festa i del batlle 
en Joan Pujol. En primer 
lloc parla el senyor Torrellas 
que amb les seves paraules 
agrai a tots els présents la 
seva assistència; tant ma-
teix donà les gràcies a l ' A -
juntament i a la Caixa de 
Catalunya. Finalitzades les 
paraules del senyor Torrel-
las, el batlle Joan Pujol ini-
ciá el seu parlament en el 
que també hi haguèren pa-
raules d 'agra iment envers 
1 ' entitat que representa 
r A S V A T , i obsequià amb 
una placa commemorativa 
al président de I A S V A T de 
La Roca Sr. Josep Torrellas 
en la qual s hi llegia: " A L 
P R E S I D E N T D E L A R O C A 
D E L A S V A T E N FEL I -
C I T A C I O P E R L A S E V A 
T A S C A F E T A E N P R O D E 
L ' A S S O C I A C I O D E JUBI -
L A T S I T E R C E R A E D A T 
D E L A R O C A D E L V A -
L L E S " . Acabada I entrega, 
prengué la paraula el senyor 
Villalonga i explica amb 
breus paraules que des del 
principi r A S V A T sempre 
ha estât una entitat dirigi-
da als treballadors i no cap 
a les classes burgeses. 

Una vegada acabats els 
parlaments, es varen realit-
zar els sorteitjos. El pri-
mer premi se i va endur la 
Sra Lola de Can Rovira, i 
constava d ' u n a pilota del 
Barça i una samarreta de 
1 Espanyol. El segón pre-
mi se li atorgà a M. Mont-

serrat Canyes, que es va en-
dur la pilota de TEspanyol 
i la samarreta del Barça 

Després del pastis 
d ' aniversiari i mentre uns 
ballaven, altres xerraven, al-
tres jugaven a cartes, etc... 
nosaltres ens vam dedicar a 
recollir opinions de la gent 
present. Tothom va coinci-
dir a dir que va ser un dia 
"estupendo" i que aquest 
any la festa d ' aniversari 
havia estât millor que la 
d altres anys. La gent s ha 
intégrât molt be a I A S V A T 
i entre ells hi ha molt bones 
relacions, s ho passen molt 
bé i ténen moites ganes de 
participar en les sortides i 
trobades. A més„ sempre es-
tan tancats a casa i necessi-
ten un esbarjo, i a les ex-
cursions a part de sortir, 
es distreuen, s alegren i s 'ho 
passen molt bé. Les senyo-
res en particular van fer una 
observació: el menjar els va 
agradar molt i les plantes 
les van posar molt conten-
tes. 

A part, en una intéres-
sant xarrada que vam tenir 
amb el Sr. Torrellas li và-
rem fer les següents ques-
tions: 

C O M V A S E R A N O M E N A T 
P R E S I D E N T D E L ' A S V A T 
D E L A R O C A D E L V A -
L L E S ? 

Vaig coincidir en una exc-
cursió a Gijón de quinze 
dies i em varen proppossar 
el càrrec de presesident de 
L ' A S V A T de La Roca. 
He de dir, però, que vaig 
acceptar el càrrec perqu 'e 
La Roca no hi havia res pels 
jubilats. 

R E C O R D A L A S E V A PRI-
M E R A E X C U R S I O ? 
S i , La meva primera excur-
sió va èsser una trobada a 
Montserrat. Després de visi-
tar la Moreneta vam anar al 
Restaurant Els Brucs a fer 
un dinar de germanor. D'ai-
xò en fa uns cinc anys. 

H A E S T A T C O N S I D E R A -
B L E L ' A U G M E N T D E 
P E N S I O N I S T E S A L ' A S S O -
C I A C I O ? 
He de dir que si, dones al 
princicipi erem quinze i ara 
a cada sortida necesitem tres 
autocars. 

V O L D R I A D I R Q U E L C O M 
M E S P E R F I N A L I T Z A R ? 
Si, voidria donar las gràcies 
a les nostres autoritats per 
haver acceptât la nostra invi-
tació i molt especialment 
al Sr. Alfonso director de la 
Caixa de Catalunya per la 
seva aportacró envers nosal-
tres i aixi com també do-
nar les gràcies a les dues pe-

nyes per l7 seva col.labora-
ció a I hora de cedir els pre-
mis d 'aquest any. 

No puc tancar aquesta 
xerrada sense fer menció es-
pecial al Restaurant Can 
Bruguera que per ha nosal-
tres és com un refugi i 
com molt bé diu l amo del 
restaurant, el Sr. Ramón. 

Per la nostra part 
només ens cal desitjar que 
r A S V A T de La Roca se-
gueixi oferint tants bons ser-
veis als jubilats i fins I 'Ani-
versari que bé. 

E . B i F.M 
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